
Bestyrelsesmøde i BROEN Danmark fredag den 27. juni 2024 klokken 

11.30 – 14.00 

Hvor: Sund By – mødelokale, Åboulevarden 52, 8700 Horsens 

Deltagere: Hanne Aa Risager, Carsten Nielsen, Gitte Holgaard, 

Søren T. Hansen, Jill Hagen og Peter Poulsen 

Afbud: Jette Husum 

Sekretariatet: Linda Hesel og Erik Haumann 

 

 

DAGSORDEN/REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden 
- valg af ordstyrer 
- valg af referent 
- godkendelse af referat fra forrige 

bestyrelsesmøde 
 

Dagsorden samt referat fra foregående møde 
godkendt. 
Hanne vælges som ordstyrer og Erik tager 
referat. 
 

2. Indkomne forslag v./ formanden 
a) Udskiftning i bestyrelsen 

 
b) Ingen indkomne forslag 
c) Opsamling – ”Synlighed”, som er et 

af fokuspunkterne i strategiplanen 
d) Frivillige i BROEN – et af de 4 

temaer fra strategiplanen 
e) Artikel i Folkeskolen og BUPL 

a) 
Peter Poulsen træder ind i bestyrelsen, hvor 
han afløser Heine Fricke 
b) 
Ingen indkomne forslag 
c) 
Linda præsenterer en lille ”film”, som er 
velegnet til brug på sociale medier. Linda 
kommer med endnu et forslag senere. 
Bestyrelsen drøfter hvem der er modtagere – 
samarbejdspartnere? Borgere? Børnene? 
Fondene? Virksomheder? 
I forhold til synlighed tilbyder BROEN Horsens 
at andre kan bruge bogen om BROEN – Jill har 
en del liggende.  
Erik fortæller om Folkemødet – arrangement 
med lokale politikere samt arrangement med 
politikere fra Folketinget.  
Carsten foreslår at der skal/kan produceres 
bluser/ tøj med BROEN Logo. Mange 
lokalforeninger får deres lokale sportsforening 
til at lave bluser, jakker m.m. med afdelingslogo 
på. 



Bestyrelsen arbejder videre med gode ideer til 
”Synlighed” 
d) 
Erik fortæller om situationen i BROEN Lolland, 
hvor valget af to nye frivillige har splittet 
foreningen. Erik pointerer at det er vigtigt at de 
frivillige, som er en del af en lokalforening, 
fungerer i samspillet med de øvrige frivillige. 
BROEN Stevns har afholdt stiftende 
generalforsamling, og er klar til at støtte de 
første børn og unge i august. 
Ny bro etableres i Skive i august/september. 
Kontakt til følgende kommuner: Gentofte, 
Egedal og Faxe. 
e) 
Sekretariatet vil kontakte fagbladene i forhold 
til en artikel – det bliver i det kommende 
efterår 
 

3. Økonomi /v kassereren og 
sekretariatet. Orientering. 
 

Gennemgang af de enkelte konti. Ny bevilling 
fra Kulturministeriet på 940.000.- som kan 
bruges til Drift og til at understøtte 
aktiviteterne i lokalforeningerne. 

4. Nyt fra Sekretariatet 

• BROENs puljer 

• Samarbejde med 
Julemærkehjemmene 

• Folkemødet 2024 

• Kontakt til 
folketingspolitikere 

• BROEN Stevns 

• BROEN Skive 

• Donation fra Poul Erik Bech 

• BROEN Lolland 

A) BROEN har følgende puljer, som kan 
søges af lokalforeningerne; Feriepulje – 
til ferieaktiviteter, Musik og Kultur, 
Pulje til at støtte børn, som kommer fra 
ophold op et julemærkehjem, pulje til 
at støtte børn på krisecenter; BROENs 
almene pulje – støtte til foreninger, 
som ikke har haft held med fundraising. 
Puljen støtter også specielle initiativer i 
den enkelte lokalforening. 

B)  Linda har holdt regionale møder på 
julemærkehjemmene. Tanken er at 
synliggøre samarbejdet og indsatsen 
med et enkelte julemærkehjem til 
fordel for børnene, når de vender retur 
efter 10 uger på et julemærkehjem. Det 
har i nogle tilfælde været svært at få 
frivillige til at deltage i de regionale 
møde – dog ikke på Fjordmark hvor 16 
frivillige deltog 



C) Folkemødet 2024 – BROEN Danmark var 
arrangør for en debat, hvor 
repræsentanter fra kommuner og tre 
forskellige organisationer var til stede – 
se mere på BROENs hjemmeside. 
BROEN deltog i flere forskellige 
arrangementer og møder, som har 
været med til at styrke BROENs 
synlighed og til at skabe nye 
samarbejdsmuligheder. 

D) I forbindelse med forhandlinger om den 
kommende finanslov, holder BROEN tæt 
kontakt til politikere fra Christiansborg. 
Møde med Henrik Frandsen (M) onsdag 
den 3. juli – møder planlægges i august 
og september. 

E) BROEN Stevns har set dagens lys. 
Stiftende GF juni 2024 

F) BROEN Skive planlægger stiftende GF 
ultimo august 

G) Donationen fra Poul Erik Bech Fonden 
deles ud til 20 lokalforeninger. Den 
nuværende samarbejdsaftale med 
fonden udløber i 2024. Alle håber på, at 
der kan laves en ny aftale fra 2025. erik 
er i kontakt med fonden. 

H) Erik orienterer om situationen i BROEN 
Lolland. Der planlægges ekstraordinær 
generalforsamling i slutningen af 
august, hvor der vil være et punkt på 
dagsordenen: Eksklusion af 
bestyrelsesmedlem.  
I forhold til at udtale sig til pressen, så 
vil det være Søren og Erik, som udtaler 
sig på vegne af BROEN Danmark 

 
5. Eventuelt. 

Carsten spørger hvordan bestyrelsen forholder 
sig til, at BROEN donerer midler til andre 
organisationer. Alle er enige i, at donationer 
som BROEN har modtaget til at støtte udsatte 
børn og unge, bliver i BROEN og ikke overføres 
til andre organisationer. Midlerne er 
”øremærket” til BROEN. Broen kan altid støtte 
andre organisationer i forhold til at henvise til 
fonde, puljer og ideer til indsamling. 



6. Evaluering. Hvordan forløb mødet? Mødet forløb efter planen. Stor ros til Hanne 
som ledte mødet på fineste vis. 

 

Horsens den 27.juni 2024 

Erik Haumann – BROEN Danmark 

 

 

                                                                                                                                             


